

**Company** **Endress+Hauser Wetzler GmbH+Co. KG, Obere Wank 1, 87484 Nesselwang**

Garantiert als Hersteller, für das folgende Produkt  
Guarantees as manufacturer, for the following product

**Product** **iTHERM**  
TM371/TM372

eine Langzeitstabilität der Kalibrierung, inklusive des Curiepunktes des Referenzsensors, mit einer Messunsicherheit von  $\pm 0.349K$  über die gesamte Lebensdauer, bei sachgemäßer Verwendung des Produktes.

That a long-term stability of the calibration, including the Curie point of the reference sensor, will hold a measurement uncertainty of  $\pm 0.349K$  over the entire lifetime, with proper use of the product.

Diese Bescheinigung gilt ausschließlich für den im Anschreiben der zuständigen Endress+Hauser Vertriebsgesellschaft genannten Kunden und die aufgeführten Produkte im Auslieferungszustand.  
This manufacturer certificate is exclusively valid for the customer listed in the cover letter of the respective Endress+Hauser sales center and for the listed products in delivery status.

Diese Bescheinigung gilt für das Inverkehrbringen bis zu **2** Jahren nach dem Ausstellungsdatum.  
The validity of this manufacturer declaration expires **2** years after date of issue.

Nesselwang, 08.03.2021  
Endress+Hauser Wetzler GmbH + Co. KG



ppa. Thomas Frank  
Director Marketing



i.V. Peter Prokesch  
Head of Division Marketing Technology